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Griffie

Van: Boscha, Marc

Verzonden: maandag 29 juni 2020 10:00

Aan: Griffie

CC: Engels, Rob; Faber - de Lange, Brigitte; Hol, Wijnte; Horsthuis, Dimitri; Hoytink-

Roubos, Patricia; Knaapen, Marc; Vincent, Margret

Onderwerp: vraag naar aanleiding van behandeling stukken MGR Sociaal Domein Centraal 

Gelderland

Geachte leden van de gemeenteraad, 
 
Naar aanleiding van een technische vraag over concept-meerjarenbegroting 2020-2024 en het concept-
uitvoeringsprogramma 2021 van de MGR Sociaal Domein Centraal Gelderland is het volgende antwoord 
door het college gegeven:  
 
Stand van zaken met betrekking tot de module inkoop 
Door de ingezette beweging van Overbetuwe SAMEN, waarbij een coöperatie met (zorg)aanbieders 
gevormd zou worden, lag het voor de hand om een minder groot pakket aan producten in te kopen via de 
module inkoop van de MGR. Dat is destijds ook aangegeven.  
Zoals u weet kiezen we als gevolg van het voornemen van het Rijk om de Jeugdwet te herzien, niet langer 
voor een coöperatie. Hierdoor hebben wij niet meer het voornemen om een minder groot aantal diensten of 
producten af te nemen via de module inkoop van de MGR.   
  
Hierop is tijdens de raadsvergadering door de PvdA aangegeven dat het college niet eerder heeft 
aangegeven dat er geen coöperatie opgericht zou worden. Daarbij werd de vraag gesteld of dit geen 
besluit van de raad moet zijn. 
  
Antwoord van het college op de opmerking van de PvdA: 
In de beantwoording op een vraag met betrekking tot de jaarstukken van de MGRSDCG is aangegeven 
niet langer een coöperatie te vormen met (zorg)aanbieders binnen het sociaal domein. Hier is het woord 
“vooralsnog”  weggevallen. Tot onze spijt is dit ook in de eerste bestuursrapportage 2020 onjuist 
weergegeven. 
We gaan vooralsnog niet langer uit van een coöperatie als samenwerkingsvorm, in afwachting op de 
plannen van de Minister over de hervorming van de Jeugdzorg.  Pas op het moment dat bekend is welke 
aanpassingen het Rijk in de Jeugdwet zal aanbrengen, kunnen we onderzoeken of een coöperatie nog 
haalbaar en wenselijk is. Op basis daarvan leggen we de gemeenteraad hierover een definitief voorstel ter 
besluitvorming voor. 
 
De beweging om tussen de (zorg)aanbieders tot een intensieve vorm van samenwerking te komen is 
echter onverminderd doorgegaan. Op dit moment wordt het sociaal team Overbetuwe gevormd: een 
netwerk van partners binnen het sociaal domein. Gericht op ondersteuning dichtbij de inwoners te 
organiseren tegen beheersbare kosten. 
 
Excuus voor het misverstand door de incorrecte formulering in de aangehaalde stukken. 
 
 
Wethouder Rob Engels 
 
 
             


